
                                                                                   

12-06-2021 

Til GAB og HPU 

VENTILATIONSSKABENE  SKAL UDENFOR 

Som Jens Ellesøe så rigtigt beskriver i maj nr. af Galgebakkeposten  ER UDVENDIG PLACERING GÅET I 

GLEMMEBOGEN.  Men det kan vi da heldigvis nå at få rettet op på, hvis viljen vel og mærke er til stede !! 

Men hvorfor ikke glemme det igen ? 

Fordi rigtig mange beboere er meget utilfredse med at få deres gange og køkkener ødelagte af nogen 

kæmpe store skabe. Utilfredsheden har været kendt og åbenlys i mange år og  –  OVERSET AF NOVA 5 

Fordi vi, der bliver tilbage i Galgebakken gør det,  fordi vi elsker Galgebakken, og så er det meget trist ikke 

at glæde sig til de nye huse, men i stedet føle at en del af husene er ødelagte, når man nu ved , at det kan 

gøres bedre og stadig være forsvarligt. 

HPU har orienteret om, at man vil opfordre den kommende  entreprenør  til at se på formindskelse af 

skabene 

Herfra skal lyde en opfordring:  Entreprenøren og ventilationsfirmaet  skal afsøge muligheder for 

udvendig placering af ventilationsskabe . 

Beboerne skal have mulighed for dialog om ventilationsløsningen m.m. – Det har ikke været muligt på gr. af 

Corona. Men nu skal vi snakke sammen. Gerne inden  sommerferien og under alle omstændigheder bør  

der lægges et beboermøde mellem informationsmøderne  og  afstemningen om  den endelige helhedsplan.  

Dette kan kun ligge i uge 33. 

På  vegne af ventilationsgruppen 

Helle Damgaard 

 


